
Skellefteå Bridgeklubb
Styrelsemöte: 2023-10-30 Distr: anslagstavla, hemsida och ordf.
Deltagare: Eva-Britt Blomkvist, Lars-Göran Blomkvist, Richard Lundqvist, Kurt Eklund, Åsa Vallin, Olle Ivert,
Roger Nilsson, Berith Markstedt

1 Mötet öppnas: Ordförande för mötet var Eva-Britt som hälsade samtliga välkomna och förklarade
mötet öppnat.

2 Dagordning: Mötet godkände den föreslagna dagordningen.

3-4 Val av sekreterare och justerare: Till mötessekreterare valdes Kurt, och till justerare valdes
Eva-Britt och Berith.

5 Genomgång av föregående protokoll: Vi arrangerade en omgång div3, ingen bra affär för klubben.
Ingen Oktoberträff, för få anmälda.

6 Kassören har ordet: Ovanligt höga utgifter i år, t.ex. ny diskmaskin 6 840:-. Trots detta ligger vi
något plus. Detta är i mitten av oktober.

7 Skinkbarometer 20/12: Roger köper två skinkor, och två choklad-askar till fortsättningskursen.

8 Mellandagsbridge 27/12, höstsilver: 24 brickor med lite priser, + silver tävling, 100 kr avgift.

9 Lagspelet efter DM-kval: Efter DM-kval återgår vi till att anmäla oss parvis.

10 Div 4: Vi försöker ragga ihop en div-4 serie

11 Fredagsbridge: Vi provar från och med 10 november. 12:30, pris 50 kr

12 Kurs: Anki tycker det går bra, men vi borde starta en nybörjar kurs, kanske med annons på Face
Book.

13 Spelplan våren: Lars Göran gör ett förslag.

14 Övriga frågor:
Valle tycker vi ska anordna en maraton bridge. Vi tror dock att det är mycket jobb, så vi avslår det.

När ska vi ha årsmöte?: Förslaget är 21 februari.

Att spela 16 brickor kostar lika mycket som 16 brickor, men man får bara hälften av brons poängen.

15 Nästa möte: 2023-02-07, kl: 17:15

15 Mötet avslutas: Ordförande förklarade mötet avslutat.

Mötesordförande Mötessekreterare Justeraras

Eva-Britt Blomkvist Kurt Eklund Berith Markstedt


